

Dagsorden bestyrelsesmøder Tirsdag D 20/6-2023 kl 18,00

Godkendelse referat fra sidste bestyrelsesmøde: Godkendt

Tilstede: Søren, Jeanne, Arne, Stellan, Ulrik, Daniel, Anders

Afbud: Ingen

Referent: Daniel

Aktuelle arrangementer:

OUH besøg 12 august

OUH kommer på besøg til årligt arrangement: Stellan, Ulrik, Finn, Arne, Henrik, Lise, Klaus H., Anders Ø. er instruktører.

Klubfest 19 august

Festudvalget er sat i gang. Projektet kører af sig selv.

Polo opstartsarrangement

Polo holder opstartsweekend d. 1-2. D. 1 foregår i klubben om eftermiddagen med efterfølgende grillhygge. Daniel sørger for at booke regetta og lave notits i facebook.

Opfølgning på punkter fra tidligere møder:

Ansøgning af kaptajn til ungdom

Der mangler overgangsbåd til ungdom. Den er godkendt og igangværende. Fondsøgning sendt videre til Thomas. Efter diskussion om behovet for endnu en overgangsbåd er det besluttet at holde os til den nuværende plan.

Regatta bygning

Regattabygningen er færdig. Der bestræbes at få rullegardiner op før vi får overnattende gæster i regattabygningen næste gang.

Punkter:

1. TDG start penge. (Søren)

Der er givet startpenge de sidste 2 år. Der er ikke brugt penge på de andre løb der er budgetteret med i år. Der er interesse i specifikt at støtte op om løbene Tur de Thurø og Tour de Gudenå, og gøre begge til en tradition. Fortløbende vil klubben betale for startgebyret til begge.

Bestyrelsen har besluttet at klubben betaler årets startgebyr til Tour de Gudenå. Kørsel, trøjer, mm. er egenbetaling.

2. Udvalg opklaring. (Søren)

Der ønskes en mere struktureret tilgang til udvalgslisterne fremover.

Arne tager fat i Eva om at få system i udvalgene inde på hjemmesiden. Desuden at få en mere overskuelig liste over forskellige kontaktpersoner i klubben.

Udvalgslisterne på opslagstavlen vil hænge med nuværende medlemmer og så interesserede kan skrive sig på. Eva vil derefter opdatere på hjemmesiden.

3. Havkajak ønsker både. Se medsendt filer (Søren)

De to havkajakker godkendes. Jens har sidste år søgt om en K2 båd til klubben. Vi forsøger at få fondsøgning til den. Den sendes videre til Thomas.

Der vedlægges et punkt til næste møde omkring procedurer med kajakansøgninger.

4. Uddannelse af turleder, krav til dette. (Ulrik)

Udspil: Man skal have 3 års aktiv roerfaring for at klubben skal betale for turlederkursus. Man skal desuden godkendes af turledere eller instruktører. Man kan ikke bruge sit DGI turlederbevis i Odense Kajakklub uden 3 års roerfaring. Hvis man er ved at tage beviset fra Odense kajakklub gælder disse regler ikke.

Beslutning: godtaget.

5. Opfølgning på landsholdstøtte / polo økonomi. (Daniel)

Udsættes til næste møde

6. Status kontingenter (Arne)

Der er stadig 55 medlemmer der mangler at opdatere betalingskort. Der bliver ringet rundt til resten og høres om de fortsat vil være med i klubben.

7. Børne attest. (Arne)

Der er ikke nogen medlemmer i alderen hvor børneattester er nødvendige.

8. Info kasseren. (Arne)

Mobilepay er oppe at køre. Dankort er trådt i kraft. Tilskud til vinduer er udbetalt. Forsikring forlænges med yderligere 5 år.

9. Tilbud gulv / vedligeholdelse af klubhus fremover. (Stellan)

Der er indhentet tilbud på reparation af gulv i klubhus så det bliver pænt. Godkendt.

10. Overhead til regattabygning (Stellan)

Der bliver undersøgt mulige mobile projektorer efter behov og pris.

Eventuelt:

Næste bestyrelsesmøde:

Den: 15/8 kl. 18:00

Mad: Jeanne